
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 7.februar 
2023 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Holger 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

b) Der er kommet en ny tavle på 
lærerværelset. Det er for at skabe et 
bedre overblik over skoleåret. 
Boobels: lydafskærmning til eleverne. 
Skoleleder fortæller om systemet. 
c) Skole laver et lille underskud for 
kalenderåret 2022. 
Børn og familie holder deres næste 
møde på Videbæk Skole, det er d. 22/2. 
Morten har været på læreruddannelsen 
(VIA-Holstebro) for at fortælle om 
skolehjem-samtalerne.  
Vi har fået mulighed for at søge nogle 
midler fra fonde. Der bliver søgt til et 3-
års projekt. Hvis det lykkes, skal 
pengene bruges til at hjælpe eleverne 
på bedste måde. Det kunne være til 
morgenmad for nogle elever, eller andre 
ting som kunne tilpasses den enkelte 
elev. Det vil være lærerne der skal 
vurdere, hvordan vi bedst hjælpe den 
enkelte elev.  
d)  
e) Camilla er startet d. 1/2. Camilla er 
pædagog.  
Der kommer over 40 børn i vinterferien. 
Der er i øjeblikket 3 studerende i 
SFO´en. 
f)  
g)  

Punkt 2 Elevrådet-automat - Evaluering, ønsker og status 
- Eleverne syntes det fungerer 

godt. De mener også der bliver 
ryddet op. 

- Eleverne vil gerne have noget 
mere ”mad” i automaten. 

- De ønsker flere 
betalingsmetoder. 

 

• Automaten bliver brugt en del. 



 

• Eleverne bliver bedre til at hjælpe 
med at fylde automaten. 

• Det er svært med mad i 
automaten pga. holdbarhed. 

 

• Vi skal måske kontakte 
”skolemad” for at høre om 
muligheden for mad fra det ”nye” 
hotel. 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Pædagogisk møde 1.feb - Evaluering og opfølgning 

• Forældrene var gode til at hjælpe 
med tidlig afhentning af børnene i 
SFO´en 

• Bestyrelsen syntes at dagen 
virkede godt. 

• Dagen var med til at synliggøre 
det vi arbejder med på Videbæk 
Skole.  

• Der var fokus på det gode vi gør 
på skolen.  

• Målet var at alle blev bevidst om, 
at vi har samme mål med 
børnene. Denne bevidsthed 
lykkes at opnå ved personalet.  

• Der bliver en opfølgning på 
dagen.  

• Udgangspunktet for dagen var: 
hvordan er vi sammen om 
skolen. 

• Ros fra bestyrelsen for 
organiseringen af dagen. 

Tovholder MM  

Punkt 4 Skole/hjem 

Læringskonferencer 
 

Udfordrende elever 
 

- Lærernes internat foråret 2022 

• Udfordrende elever var et punkt 
på internaterne.  

• Der er nogle udfordrende elever 
på skolen. Disse elever tager en 
stor del af lærernes tid.  

• Måske kan nogle af pengene fra 
en fond, bruges til at hjælpe 
nogle af disse elever.  

 
- Hvad gør vi og hvor står vi – 

hvordan kan bestyrelsen støtte 
op? 

• Hvorfor er der ikke en klub i 
Videbæk, som de unge 



 

mennesker kan komme i? 

• Videbæk Skole vil gerne hjælpe 
disse elever mest muligt. 

• Kunne skolen måske have nogle 
”åbne” pladser, på et andet 
skoletilbud, måske Opsund. 

•  

Tovholder MM  

Punkt 5 Folkeskolernes samråd Sæt kryds i kalenderen:  

Der holdes møde i Folkeskolernes Samråd 

onsdag d. 24. maj 2023 kl. 19.00-21.00 på 

Skolen i Skjern, Klostervej 67b, 6900 

Skjern.  

Dagsorden samt link til tilmelding udsendes 

senere. 

 

Til venlig information: 

Der afholdes virtuelt møde i 

forretningsudvalget for Folkeskolernes 

Samråd onsdag d. 3. maj 2023 kl. 17.00-

19.00. 

Her udarbejdes der dagsorden til mødet i 

Folkeskolernes Samråd. 

 

Dagsordenspunkter: 

Forslag til dagsordenspunkter til 

Folkeskolernes Samråd, bedes sendt til 

undertegnede senest, den 13. april 2023 kl. 

12.00. 

-  

Tovholder MM  

Punkt 6 EVT  

 

Punkter til kommende møder: •  

 

Hvem skal informeres om hvad?  
 


